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به گزارش خبرنگار ایلنا، ســکینه سادات پاد 
در نشست خبری خود با اصحاب رسانه گفت: 
حوزه فضای مجازی و فیلترینگ، حقوق زنان، 
اخراج اســاتید دانشگاه و همچنین مباحثی 
کــه مرتبط بــا حقوق عامه اســت از جمله 
موضوعاتی است که در یکسال گذشته دنبال 

شده است.
وی افــزود: برای حقوق مادی و معنوی زنان 
دفتری طراحی کردیم. پیگیری حقوق بین 
المللی مردم ایــران را در مجامع بین المللی 
تعریف کردیم که دفتری هم برای آن طراحی 
شد. بخشی از نگاه ما پیش برنده بوده است. 
به آزادی و حقوق شــهروندی تاکید دارم و 
شــاید در حدود ۱۰۰ نامه با دســتگاه های 
مختلف مکاتبه داشته ام. در پیگیری حقوق 
مردم نمی توانیم بدون پیش زمینه و به صورت 
چریکی اقدام کنیم، اما جاهایی هم که لازم 
بوده اســت بی محابا حضور یافتم و مسائل را 

پیگیری کردم.
پاد عنوان کرد: در بحث حجاب پیگیری هایی 
داشــتم و به اســتناد حکمی که داشــتم 
موضع گیر ی هایی داشــتم که به نفع مردم 

شده است.
در بحث فیلترینگ باتوجه به جایگاه بنده و 
حق آزادی بیان باید می پرســیدم که آزادی 
بیان چگونه اســت که بــه رئیس جمهوری 

بگویم.

تعداد زیادی از اساتید به کار 
بازگشتند و تعدادی دیگری هم در 

دست اقدام است
رئیس جمهوری گفــت: در بحث  دســتیار 
مشهور اخراج اساتید لازم دانستم ورود کنم، 
با برخی از اســاتید دیدار کــردم و از بعضی 
خواهش کردم تشــریف بیاورند. توییتی هم 
زدم که اگر اســاتیدی مدعی اخراج هستند 
اطــاع بدهند و مســتنداتی بدهند، بعضی 
گفتند چرا زدید ادعــا کردید، من یک آدم 
حقوقی هســتم؛ تعداد زیادی از اســاتید به 
من پیغام دادند اما مستنداتی ارائه نشد. لذا 
نامه ای به وزیر علوم و بهداشت زدم که تعداد 
زیادی از اســاتید به کار بازگشتند و تعدادی 

دیگری هم در دست اقدام است.
پاد گفت: درخصــوص لایحه امنیت زنان به 
مجلــس نامه زدم تا تعیین تکلیف شــود و 
گفتم اگر برای لایحه حجاب این امکان وجود 
دارد که به ســرعت تصویب شود باید برای 
لایحه امنیت زنان که اتفاقا رویکرد جمهوری 
اسامی و اسام عزیز در مورد کرامت بانوان 
و صیانت از زنان هم تناســب خیلی زیادی 
دارد هم این امکان وجود داشــته باشــد که 
البته پاسخ مکتوب نگرفتم که آقای قالیباف 
بعد از سخنان رهبری گفتند آن را به صحن 
می آورند که هنوز نیاوردند و نمی دانم به عمر 

این مجلس می رسد یا خیر.

نگاه آیت الله جوادی آملی به فضای مجازی 
مترقی استوی تاکید کرد: فضای مجازی که 
دیگر مجازی نیســت و حتــی آقای جوادی 
آملی یــک نگاه مترقی داشــتند و فرمودند 
زندگی اقتصادی مردم د این فضا رقم می خو 
رد.در نامه ای هم به دبیر شورای عالی فضای 
مجازی خواستار  تشریح نتیجه دستور رئیس 
جمهوری درباره »بازنگری در سیاســت های 
مسدودســازی فضای مجازی«  شــدم اما 
تاکنون جوابی دریافت نشــده است. در این 
خصوص نامه ای بــه رئیس جمهور دادم که 
باید این مهم تعیین تکلیف شود. بازدیدی از 
موزه شهید بهشتی داشتم و به رئیس جمهور 
نامه زدم چرا سایت شهید بهشتی فیلتر است 

و ایشان هم دستور ویژه دادند.
پاد با بیــان این که این  روزهــا درخصوص 
حجاب مســائلی هست، گفت: بنده در بحث 
حجــاب  قائل به یک نگاه فرهنگی و تربیتی  
در کنار قانون هســتم لذا یک بسته زیست 
عفیفانه آماده کردیم، البته خیلی وقت است 
که من دنبال جلســه ای با آموزش و پرورش 

هستم که البته هنوز به ما افتخار ندادند.
در بحث ورود به قتل های ناموسی 

تابوشکنی کردیم
وی درخصوص بحث قتل های ناموســی در 
جامعه گفــت: در بحث ورود بــه قتل های 
ناموسی تابوشکنی کردیم، نمی گویم تعدادش 
زیاد اســت اما یک موردش هم احساســات 
مــردم را جریحــه دار می کند کــه در این 
خصوص هم جلســات و بسته هایی داشتیم. 
در خصوص برپایی تجمعات جلساتی داشتیم 
بحث هایی با رئیس جمهور و مجلس داشتیم 
که بحث های کارشناســی آن تقدیم مجلس 
شد. دستیار رئیس جمهوری در امور پیگیری 
حقــوق و آزادی هــای اجتماعی درخصوص 
نقض حریم خصوصی در پی هک پلتفورم ها 
گفت: درخواســت یک جلسه با حضور آقای 
میری را داشتیم و آقای ریس جمهور هم در 

این خصوص دستور ویژه دادند.

وی درخصــوص حضورش در هیات دولت و 
این که چرا سخنگو صحبتی از شما نمی گوید، 
گفت: این ســوال را باید از سخنگوی دولت 
بپرسید. شخص آقای رئیس جمهور اراده شان 
این بود کــه این جایگاه اتفــاق بیفتد. این 
جایگاه جدید است شاید بعضی ها نسبت به 
این امر تکمین نمی کنند. همان روز که آقای 
رئیس جمهور حکم من را زدند گفتم باید در 
هیات دولت باشم که ایشان گفتند در تمامی 
جلسات باشید که تا امروز محقق نشده است 
اما با توجه به بند وصیت نامه سیاســی امام 

بنده خودم سراغ تمام وزرا می روم.
پاد دربــاره لایحه حمایت از زنــان در برابر 
خشــونت و نظر یک منتخــب مجلس که 
می گوید این لایحه به بنیان خانواده آســیب 
می زند، عنــوان: اولا مصاحبه یک آقایی که 
تازه انتخاب شــده است را به حساب مجلس 
نگذاریــد، اگر خانم ها و آقایانــی که در این 
مجلــس حضور دارند و یا آنها که در مجلس 
دوازدهم هم حضور خواهند داشت خودشان 
را در نســبت غلیظ با رهبری می دانند باید 
پیگیر این لایحه باشــند چرا حضرت آقا در 

این مورد اهتمام دارند.
به عنوان عضو کمیته ناآرامی های 

سال ۱۴۰۱ به اوین رفتم و با حامدی 
دیدار کردم

دســتیار رئیس جمهوری درخصوص آزادی 
بیــان و قانون مطبوعات گفــت: در رصدی 
که کــردم و کار مطالعاتی کــه انجام دادیم 
گایه هایی که اصحاب رســانه داشــتند را 
بررسی کردیم، آنها معتقد بودند که حق شان 
تضییع می شــود، ما معتقدیــم باید قانون 
مطبوعات ارتقا پیدا کند و حمایتی شود که 
آن هم با حضور خود اصحاب رســانه صورت 
گیــرد. وی گفت: طی بررســی ها در کمیته 
ناآرامی های سال ۱۴۰۱ به زندان اوین رفتم 
حتی با خانم محمدی هــم دیدار کردم. در 
برنامــه صف اول هم گفتم خبرنگاری که در 
میدان حضور دارد و گزارشــی تهیه می کند 

باید حمایت شود.
از صحبت های رئیس مرکز 

پژوهش های مجلس درباره حجاب 
قانع نشده ام

دســتیار رئیــس جمهــوری در پاســخ به 
ســوال دیگری مبنی بــر اینکه رئیس مرکز 
پژوهش هــای مجلس گفته اســت مجلس 
جریمه نقدی را جایگزین گشت ارشاد کرده 
است تا این تصاویر بیرون نیاید، عنوان کرد: 
هنوز قانون نشــده است و روی همان قانون 
هم خیلی  حرف وجود دارد. اما کلیت بسیار 
بد است که دو طرف با هم با خشونت حرف 
می زدند.  بــر منطق و مبنــا می خواهیم با 
یکدیگر حــرف بزنیم،  بر مبنــای عقانی، 
شــرعی، اخاقی و حقوقی بایــد طرفین را 
ببینیــم و نباید به یک طــرف غش کنیم، 
طرفین با یکدیگر مواجه نازیبایی داشــتند. 
حتما شــرایط آن مادر را ما خانم ها بیشــتر 
درک می کنیم و یک مقداری شاید مواجهه و 

پرخاشگری ایشان توجیه داشته باشد.
وی افــزود: اما اینکه چه شــده اســت، آن 
روحانی طلبه کــه می خواهد امر به معروف 
و نهی از منکــر کند چرا مثا عکس و فیلم 
می گیرد و چه طور مواجهه ای داشته است که 
آن مرجعیت خودش را از دست داده است و 
پرخاشگری دارد این ها نیاز به آسیب شناسی 
دارد. قطعا من به مواجهه دو طرف نقد دارم 
و تاش دارم گفت وگو ها را به سمت آرامش و 
منطق ببرم. باید بنشینیم و با یکدیگر حرف 
بزنیم بالاخره مردمی هستیم که نه یک روزه 
باحجاب شــدیم و نه یــک روزه بی حجاب 
شدیم و این را باید بپذیریم و مردمی هستیم 
که حرف مشــترک داریم. موضع من رد این 
مواجهات اســت و خود مقام معظم رهبری 
دارند مکررا می گویند و به نمایندگان تاکید 
کردند تولید خشونت نکنیم. امر به معروف و 
نهی از منکر ابعاد مختلف اجتماعی، فرهنگی 
و اقتصادی دارد. به نظر می رسد برای شیوه 

مواجهه باید بیشتر فکر کنیم.

پیگیری ها در بحث حجاب به نفع مردم شد

شناورشدن ساعات کاری کارکنان اداره ها 
در ماه رمضان

سخنگوی دولت گفت: ســاعات کاری کارکنان ادارات در ماه رمضان بین ۷ 
تا ۹ صبح شناور است.

علی بهادری جهرمی در توییتی نوشت: »با توجه به آغاز ماه مبارک رمضان و 
با تصویب هیئت وزیران، از روز سه شنبه، ساعت آغاز به کار ادارات در تمامی 
استان ها، به استثنای واحدهای عملیاتی خدمت رسان، آموزشی، بهداشتی و 
غیره، با نظر مدیران دستگاه به صورت شناور، از ساعت ۷:۰۰ الی ۹:۰۰ صبح 
بوده و ساعت پایان کار، متناسب با ساعت شروع، مطابق با قوانین و مقررات 
مربوط، تعیین می شود. ساعت شروع به کار در روزهای بعد از شب های قدر، 

ساعت ۹:۰۰ صبح و پایان آن مطابق با قوانین و مقررات مربوط است.
منتظر ابلاغ کلیات بودجه از سوی مجلس هستیم

وی همچنین در حاشیه جلســه فوق العاده دولت برای تسریع آماده سازی 
بودجه، اظهار کرد: امسال با توجه به اینکه قانون برنامه هفتم توسعه تصویب 
و اباغ می شد، دولت باید منتظر می ماند تا آن قانون اباغ شود و بعد برنامه 

بودجه سال ۱۴۰۳ را تهیه می کرد.
وی افزود: در تهیه برنامــه هفتم مقداری تاخیر صورت گرفت و هنوز قانون 
برنامه هفتم نهایی اباغ نشــده اســت، بنابراین دولت برای تسریع در تهیه 
بودجه همزمان با جلســات مجلس برای بررسی برنامه هفتم، جلسات فوق 
العاده و ســه نوبتــه برای تهیه بودجه برگزار کــرد و به محض اینکه کلیات 
برنامه هفتم توسعه مشخص شد، دولت کلیات بودجه را تقدیم مجلس کرد 
و امیدوار بودیم بررســی فــوری در مجلس صورت گیرد تا پیش از انتخابات 
کلیات نهایی شود ولی متاسفانه برخی از این جلسات تشکیل نشد و کلیات 

بودجه مشخص نشد. 
ما همچنان منتظریم که مجلس آن بخش اول بودجه را نهایی کند و جداول 
را دولت بر اساس همان بخش اول تهیه کند. سخنگوی دولت در پایان گفت: 
از امروز جلســات فوق العاده دولت تشکیل شده است و ما به محض این که 
مجلــس متن کلیات بودجه را به دولت ابــاغ کند، این آمادگی را داریم که 
بافاصله بخش دوم را تقدیم مجلس کنیم. ما آماده و منتظر مجلس هستیم 

تا با همکاری هم پیش از ایام نوروز سند بودجه سال آینده را نهایی کنیم.

اردیبهشت؛ زمان احتمالی مرحله دوم انتخابات
 مجلس دوازدهم

وزیر کشــور زمان احتمالی برگزاری مرحله دوم انتخابــات مجلس دوازدهم 
شــورای اسامی را اردیبهشــت ۱۴۰۳ عنوان کرده است. به گزارش ایسنا، با 
توجه به برگزاری آزمون سراســری دانشــگاه ها در اردیبهشت ۱۴۰۳، وزارت 
کشور در حال رایزنی با شورای نگهبان قانون اساسی برای تعیین زمان دقیق 
برگزاری مرحله دوم انتخابات اســت. اولین مرحله انتخابات مجلس دوازدهم 
۱۱ اسفند ۱۴۰۳ برگزار شد که با مشارکت ۴۱ درصدی در برخی حوزه ها به 
دور دوم کشــیده شد. مطابق آمار ارائه شده از سوی وزیر کشور با وجود چند 
نوع رای باطله شامل آرای ناخوانا، رای به دیگران )رای به غیر از نامزد( و آرای 
سفید، در مجموع حدود پنج درصد آرای سفید به صندوق ها ریخته شد و در 
عین حال، کل آرای ناخوانــا و رای به دیگران، کمی بیش از ۸ درصد آرا بود. 
در ۴ حــوزه آبادان، مایر، قم و رشــت و خمام هم که انتخابات بصورت تمام 

الکترونیکی برگزار شد، میزان آرای سفید بیش از ۵ درصد نبود.

امنیت پایدار در مرزهای کشور برقرار است
فرمانــده نیروی زمینی ارتش با بیان این کــه »نیروی زمینی ارتش در تمامی 
مرزهای کشور حضور دارد«، گفت: با حضور رزمندگان این نیرو، نیروی زمینی 
سپاه و فراجا، امنیت پایداری در مرزهای کشورمان برقرار شده است. به گزارش 
ایسنا، امیر سرتیپ کیومرث حیدری درباره نقش نیروی زمینی ارتش در تأمین 
امنیت مرزهای کشــور، اظهار داشت: تیپ های نیروی زمینی ارتش به همراه 

قرارگاه های لشکری و منطقه ای در مرزهای کشورمان مستقر هستند.
وی بــا بیان این که »نیــروی زمینی ارتش در تمامی مرزهای کشــور حضور 
دارد«، افزود: با حضور رزمندگان این نیرو، نیروی زمینی سپاه و فراجا، امنیت 
پایداری در مرزهای کشــورمان برقرار شده اســت که ادامه خواهد یافت. وی 
درباره روند پاکســازی مناطق آلوده به مین و مواد منفجره باقی مانده از دوران 
دفاع مقدس در مناطق مرزی کشور هم گفت: فاز نخست پاکسازی این مناطق 
 به اتمام رســیده و در این مســیر ۱۷۰ شــهید و ۷۲۵ جانباز تقدیم انقاب 

اسامی شده است.

دولت

انتخابات

دفاعی

گروه سیاسی- فخری سادات مسچی: 
نماینــدگان مجلس شــورای اســامی در 
جلســه علنی روز یکشنبه به بررسی برخی 

از طرح ها و لوایح در دستور کار پرداختند.
بررسی بخش دوم لایحه بودجه بعد از 

تعطیلات نوروز
بر ایــن اســاس در ابتدای جلســه علنی 
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای 
در پاسخ به تذکر انتقادی حسینعلی حاجی 
دلیگانی نماینده مردم شــاهین شهر درباره 
عدم بررســی بخش دوم لایحه بودجه سال 
۱۴۰۳ کل کشور گفت: با توجه به روزهای 
پایانی سال، زمان بندی این موضوع در این 
فرصــت کم امکان پذیر نیســت. بر همین 
اســاس در جلسه ســران قوا هم تدبیر شد 
تا دولــت لایحه دو دوازدهم ارســال کند، 
ولی وقت کافی برای این موضوع هم وجود 
ندارد. از طرفی در بخش احکام بودجه سال 
آینده که تصویب شــده و به تائید شورای 
نگهبان هم رســیده اســت، احکامی مانند 
افزایش حقوق ها یا مالیات بر ارزش افزوده 

باید از ابتدای فروردین اجرا شود.
رئیس مجلس ادامه داد: بر همین اســاس 
کمیســیون برنامه و بودجه مجلس طرحی 
را تنظیــم خواهد کرد که اجــازه پرداخت 
بــه دولت در بودجــه داده خواهد شــد و 
موضوعاتی که در بخش احکام تصویب شده 
و شورای نگهبان هم آنها را تائید کرده است 
در این طرح آورده می شود و به دولت اجازه 
می دهیم از ابتدای فروردین و اردیبهشــت 
احکام مربوطــه را اجرا کند و در این مدت 
هم مجلس جداول بودجه ۱۴۰۳ را تصویب 

خواهد کرد.
تصویب کلیات لایحه ۲ روز تعطیلی در 

هفته و کاهش ساعات کاری ادارات 
همچنیــن در ادامه جلســه روز یکشــنبه 
گزارش کمیسیون اجتماعی در مورد لایحه 
اصاح مــاده ۸۷ قانــون مدیریت خدمات 
کشــوری در دســتور کار قرار گرفت و به 
دلیل وجود پیشــنهادات بسیار نمایندگان 
با بررســی کلیات این لایحه به صورت دو 

شوری موافقت کردند.
بررســی دو شــوری این لایحه به این معنا 
اســت که مجلس در خصــوص این گونه 
طرح هــا و لوایح دریک شــور کلیات را به 
تصویــب می رســاند و در شــور دیگر در 
کمیســیون مربوطه به جزئیات می پردازد و 

مورد تصویب قرار می دهد.
پیــش از رای گیــری، حســینعلی حاجی 
دلیگانی در مخالفت با این طرح گفت: برای 
کشور باید اولویت بندی لازم را انجام دهیم 
و آیا در این شرایط، مهار افزایش قیمت دلار 
و یورو باید در اولویت کشــور قرار گیرد یا 
موضوع کاهش ساعات کار اداری و تعطیلی 

پنجشنبه ها در اولویت است.
در ادامــه ســیددلخوش کاظــم اباتری در 

موافقت بــا لایحه اصاح مــاده ۸۷ قانون 
مدیریــت خدمات کشــوری گفت: کاهش 
ســاعات کار اداری از ۴۴ بــه ۴۰ ســاعت 
ســبب افزایش بهره وری و تحکیم خانواده 
خواهــد شــد. نماینده مردم صومعه ســرا 
در مجلــس تاکید کرد: طبــق این لایحه 
کارکنان به زندگی خود می رســند و تمرکز 
تعطیات از بین می رود. از طرفی در تهران 
برخی از دســتگاه ها تعطیل هستند ولی در 
شهرســتان ها این موضوع اجرا نمی شود که 

اجحاف به کارکنان شهرستان است.
در ادامه صدیف بدری نماینده مردم اردبیل 
و محمد حسن آصفری نماینده مردم اراک 
در مخالفت با این لایحه صحبت کردند و بر 
رسیدگی به موضوعات مهتر کشور از جمله 

افزایش نرخ دلار و یورو تاکید کردند.
همچنیــن عباس گــودرزی نماینده مردم 
بروجرد و سید کریم حسینی نماینده مردم 
اهــواز در مجلس در موافقــت با این لایحه 
بر افزایش بهــره وری و تحکیم بنیان های 

خانواده تاکید داشتند.
بر اســاس این لایحه، در مــاده ۸۷ قانون 
مدیریــت خدمات کشــوری ســاعات کار 
کارمندان دســتگاه های اجرایی ۴۰ ساعت 
در هفته اســت و ترتیب و تنظیم ســاعات 

و  اداری  ســازمان  پیشــنهاد  بــه  ادارات 
استخدامی کشوری و تصویب هیأت وزیران 
تعیین می شود. تغییر ساعت کار کارمندان 
بــا رعایت ســقف مذکــور در چهارچوب 
دستورالعمل های پیشنهادی سازمان اداری 
و استخدامی کشوری که به تصویب هیأت 
وزیران می رســد برعهده دســتگاه ذیربط 

است.
در تبصره ۱ نیز تصریح شــده که کارمندان 
می توانند با موافقت دستگاه اجرایی ساعت 
کار خود را  تا یک چهارم ساعت کار روزانه 
حداکثر ۱۰ ســاعت تقلیــل دهند، میزان 
حقــوق و مزایا و نحوه محاســبه ســوابق 
خدمتی کارمندان متناســب با ساعت کار 

آنان تعیین خواهد کرد.
تبصره ۲ نیــز تاکید دارد که متناســب با 
تغییرات فنــاوری و در شــرایط اضطرار و 
بحران نظیــر آلودگی هــوا، کمبود انرژی، 
وقوع حوادث غیرمترقبه، شیوع بیماری های 
فراگیــر یا در ایام خــاص نظیر ماه مبارک 
رمضــان بــه پیشــنهاد ســازمان اداری و 
استخدامی کشــور و تصویب هیأت وزیران 
ساعات کار و نحوه ارائه خدمت کارمندان و 
تقویم آموزشی فارغ از رعایت سقف مذکور 

در این ماده تعیین می شود.

در تبصره ۴ نیز آمده اســت در همه قوانین 
و مقررات که از مبنای ۴۴ ســاعت کار در 
هفته و ۱۷۶ ســاعت کار در ۴ هفته متوالی 
استفاده شده است از تاریخ لازم الاجرا شدن 
این قانون به ترتیب به ۴۰ ســاعت کار در 
هفته و ۱۶۰ ســاعت کار در ۴ هفته متوالی 

اصاح می شود.
جریمه واحدهای صنفی فاقد پروانه 

تعیین شد
همچنین ماده یک اصاحی که پیش از این 
در جلسات گذشته به کمیسیون اقتصادی 
ارجاع شــده بــود، با موافقــت نمایندگان 

مجلس به تصویب رسید.
به فرماندهــی نیروی انتظامــی جمهوری 
اســامی اجازه داده شــد جهــت جبران 
هزینه های مربوط بــه مهر و موم، پلمپ یا 
فک مهر و پلمپ واحدهــای صنفی که به 
موجب قانــون و مقررات نظام صنفی انجام 
می شــود، مبلغ یک میلیون ریال دریافت و 
به حساب درآمد پولی نزد خزانه داری کل 

کشور واریز کند. 
معادل ۱۰۰ درصد درآمد از محل اعتباری 
که هرسال به همین منظور در قانون بودجه 
کل کشــور منظور می شود با هدف تقویت 
انتظامی جمهوری  فرماندهی  همکاری های 

اسامی با تشــکل های صنفی و واحدهای 
صنفی فاقد درآمد و کســب در اختیار این 
نهاد قرار خواهد گرفت. مبلغ مذکور هرسال 
بر اســاس نرخ تورم اعامــی بانک مرکزی 

تعدیل و به روز رسانی می شود.
ایجاد محدودیت مدرسه داری برای 

برخی از مسئولان
در ادامه جلسه علنی، نمایندگان به بررسی 
ایرادات شــورای نگهبــان در طرح اصاح 
مــوادی از قانون تأســیس و اداره مدارس 
و مراکــز آموزشــی و پرورشــی غیردولتی 
پرداختنــد و در نهایت بــا تصمیم رئیس 
مجلس موضوع تغییر ســاعت کار معلمان 
مدارس غیرانتفاعی برای بررســی بیشتر به 

کمیسیون آموزش ارجاع شد.
در همین ارتباط رئیس کمیسیون آموزش 
و تحقیقات  با اشــاره به اینکه ما در کشور 
۲۱۰ هزار معلم شاغل در مدارس غیردولتی 
داریم که مجلس شــورای اسامی به دنبال 
پرداخــت حقوق و بیمه کامل آنها اســت، 
گفت:  در تاش هستیم تا اصاحات در طرح 
مــدارس غیردولتی به این ســمت حرکت 
کند. جهت تامین نظر شــورای نگهبان نیز 
محدودیت هایی برای مدرســه داری توسط 

برخی از مسئولان تعیین شد.

گزارش »مردم سالاری« از مصوبات مجلس

از تعطیلی دو روز در هفته تا محدودیت مدرسه داری برای مسئولان

تصمیم درباره آغاز و پایان سال تحصیلی
در سال آینده با آموزش و پرورش است

سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه با بیان اینکه طبق مصوبه 
مجلس شورای اسامی، آموزش و پرورش الزامی برای شروع سال تحصیلی در 
اول مهرماه ندارد، گفت: آموزش و پرورش این اختیار را دارد که از سال آینده 

درباره آغاز و پایان سال تحصیلی در نقاط مختلف کشور تصمیم گیری کند.
محسن زنگنه در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به مصوبه مجلس شورای اسامی 
در برنامه هفتم توسعه اظهار کرد: ما در لایحه برنامه هفتم توسعه این اختیار را 
به آموزش و پرورش دادیم که براساس شرایط آب و هوایی در مناطق مختلف 

کشور بتواند اصاحاتی را درباره آغاز و پایان سال تحصیلی انجام دهد.  
وی توضیح داد: براین اســاس آموزش و پرورش اختیــار دارد که درباره زمان 
شروع و پایان سال تحصیلی در کل کشور تصمیم گیری کند، به عبارت دقیق تر 
ما این الزام را در برنامه هفتم توسعه برداشته ایم که حتما شروع سال تحصیلی 
در اول مهرماه باشد لذا آموزش و پرورش اختیار دارد که درباره زمان شروع و 

پایان سال تحصیلی تصمیم گیری کند.
زنگنه در عین حال بیان کرد: هیــچ الزامی وجود ندارد که آموزش و پرورش 
تاریخ شروع و پایان سال تحصیلی را بهم بریزد لذا آموزش و پرورش می تواند 
همچون روال فعلی اول مهرماه را به عنوان آغاز ســال تحصیلی داشته و طبق 
تقویم فعلی آموزش و پرورش پیش برود. در واقع اختیار به آموزش و پرورش 

داده شده که در این باره تصمیم گیری کند.

مجلس

جلسه سران ۳ قوه درباره سیل سیستان و بلوچستان
و تنظیم بازار اقلام اساسی

سران ســه قوه ضمن بررســی آخرین گزارش ها از وضعیت سیل سیستان و 
بلوچســتان، بر سرعت بخشیدن به خدمات امدادی و تامین مایحتاج ضروری 
اهالی این مناطق تاکید کردند. نشست روسای قوای مجریه و قضائیه و مقننه با 
حضور سید ابراهیم رئیسی، غامحسین محسنی اژه ای و محمدباقر قالیباف به 

میزبانی رئیس مجلس شورای اسامی در بهارستان برگزار شد.
در این نشست، سران سه قوه ضمن بررسی آخرین گزارش ها از وضعیت سیل 
سیستان و بلوچستان و امدادرسانی به مردم سیل زده ضمن تشکر از تاش های 
انجام شــده، بر سرعت بخشیدن به خدمات امدادی و تامین مایحتاج ضروری 
اهالی این مناطق تاکید کردند. موضوع تنظیم بازار بخصوص اقام اساسی در 
آستانه ماه مبارک رمضان و عید نوروز و جلوگیری از گران فروشی به ویژه در 
کالاهای ضروری مورد نیاز مردم، موضوع دیگری بود که مورد بررســی سران 

قوای سه گانه قرار گرفت.

رویداد

هر کشوری که دریا را فتح کند، قطعا قدرت برتری 
در جهان خواهد بود

وحید جال زاده، رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس 
شــورای اسامی در گردهمایی پایان سال فرماندهان نیروی دریایی ارتش که 
در ستاد این نیرو برگزار شد؛ با اشاره به رابطه نزدیک کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس و نیروی دریایی ارتش، گفت: مقام معظم رهبری چند 
سال پیش عنوان راهبردی را به نیروی دریایی اضافه کردند و به گمانم با توجه 
به ظرفیت های عظیم دریایی کشور این عنوان شایسته این نیرو است؛ چراکه 
بیش از ۹۰ درصد تجارت صادرات و واردات ایران از طریق دریا انجام می شود.

ویژه

وصیت نامه امام خمینی بهترین مبنای مطالبه گری است محمدعلی انصاری در جلســه ســتاد بزرگداشت حضرت 
امام)ره( یاد ســید احمد خمینی، آیت الله موسوی بجنوردی 

و آیت الله امامی کاشانی را گرامی داشت.
وی ادامه داد: مطابق هر ســال تاکید می کنم که فلســفه 
وجودی ستاد بزرگداشت امام و ستاد مراسم بزرگداشت ارتحال 
امــام از ابتدا برنامه ریزی، تهیه مقدمات، آماده ســازی و ایجاد 
بســتر برای حضور مردم در مراسم سالگرد ارتحال امام است. 
طی ۳۳ سال گذشــته تجربیات فراوانی بدست آوردیم و همه 

ساله در تاش بودیم نقایص سال های قبل را برطرف کنیم.
رئیس ستاد بزرگداشت حضرت امام)ره( بیان کرد: این بحث 
از روزگاری شکل گرفت که شاهد حوادث سیاسی و اجتماعی 
و اقتصادی مختلفی هستیم. هر حکومتی در اوج اقتدارش در 
عرصه های اجتماعی و سیاسی با مشکات و چالش هایی مواجه 
است. وی ادامه داد: اگر روزی وصیت نامه امام در جامعه پیاده 

شــود کشور هیچ مشکلی از مشــکات حال و آینده که امروز 
شاهدش هستیم را نخواهد داشــت. مشکات کشور ناشی از 
بها ندادن به وصیت نامه و مفاد مندرج در آن است. اگر امروز از 
رهبری بپرسیم که آیا اهداف و آرمان های امام در جامعه پیاده 

شده است پاسخ ایشان قطعاً مثبت نیست.
رئیس ستاد بزرگداشــت حضرت امام)ره( خاطرنشان کرد: 
در ایام ســالگرد ارتحال امام در تهــران و حرم مطهر جا دارد 
دستگاه های مختلف از وصیت نامه امام در حوزه های اجتماعی 
و سیاســی صحبت کنند. ستاد بزرگداشــت امام این قدرت را 
ندارد که در عرصه سالگرد ارتحال امام هر طور که بخواهد امام 
را بشناساند و هرگز چنین ادعایی هم ندارد اما از اعضای ستاد 

بزرگداشــت امام می خواهم که رزومه کاری و مستند از تحقق 
آرمان های امام در بخش های تحت مسوولیت خود ارائه دهند.

وی با طرح این پرســش که آیا حوزه های علمیه به صورت 
مبنایی و ریشــه ای به اصول فقه امــام پرداخته اند و به طاب 
مــدارس دینی آموزش داده اند، گفت: یکی از رســالت های ما 
گــزارش دادن از عملکرد و وضعیت خودمــان در چهارچوب 
اندیشــه های امام است. آنطور که باید و شاید در  راه مکتب و 

شناخت امام و عمل به وصیت نامه ایشان نیستیم.
وی ادامه داد: سال آینده در مراسم بزرگداشت امام خمینی 
مســئله فلسطین و محرومیت مردم غزه را برجسته تر خواهیم 

کرد.

انصــاری از حضور نیافتن نماینده دولت در جلســه امروز 
ستاد ســخن گفت و افزود: حادثه سیل در استان سیستان و 
بلوچستان موجب شــد آقای نامی که همواره به نمایندگی از 
طرف دولت در جلســات حضور می یابند، به این اســتان سفر 
کردند تا راه های رفع مشکات مردم در سیستان و بلوچستان 
و کاهش آلام و دردهای مردم این اســتان را به خوبی مدیریت 

کند.
رئیس ستاد بزرگداشــت حضرت امام)ره( گفت: از معاونت 
امور بانوان ریاســت جمهوری درخواســت می کنم تا مسئول 

کمیته امور بانوان ستاد هم تشکیل شود.
حتماً حضور جدی تر شما موجب بهتر شدن برگزاری مراسم 
۱۴ خرداد خواهد شــد. با این حضور، بانوان می توانند نقش و 
رسالت خود در عرصه جامعه را بهتر انجام دهند تا دیدگاه امام 
در تکریم خانواده و بانوان فراگیرتر و بهتر درجامعه انتشار یابد.


